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13.september 2020 / Brøndby 
 
 
Referat 11/2020 – tirsdag den 8. september 2020 kl. 16:30  
 
Deltagere; Bent Jensen (BJ), Karsten Munkvad (KM), Søren Munch (SM), Svend Lykkemark Christensen (SC), Henrik 
Breum (HB), Torben Dan Petersen (TP), Helle Nielsen (HN), Bo Overgaard (BBO) – gæster: Rikke Rønholt (RR), Louise 
Brasen (LB), Signe Vest (SV), Kåre Kjærsgaard (KK) 

1. Gennemgang af dagsorden 

Dagorden blev gennemgået uden yderligere kommentarer.  

2. Præsentation – bordet rundt 

Alle præsenterede sig kort bordet rundt. 

3. Referat fra seneste møde – gennemgang og godkendelse  

Referatet blev godkendt uden kommentarer – men med tilføjelsen om, at inden referater rundsendes til 
bestyrelsens kommentering, vil de være gennemgået af HN og KM i fællesskab.    

4. Orientering fra DAF og bestyrelsen, blandt andet 

TP gennemgik et forslag til træningsfaciliteter, som han er i dialog med Lokale og Anlægsfonden (LOA) om og som 
de er interesseret i at støtte udviklingen af. Det oplæg som blev præsenteret underbygger træning og leg og ikke 
kun konkurrence. Det bygger på gamification og tilgængelighed for alle, ikke kun atleter. Det vil dog være muligt 
også at bruge anlægget til at teste f.eks. løb mv. Anlæggene giver mulighed for at bygge mindre anlæg og giver 
derfor mulighed for at prisen kan tilpasses til forskellige budgetter. Næste skridt er, at der skal afholdes en 
workshop i november, hvor ideerne skal kvalificeres mere. TP ser dette projekt, som en mulighed for at skabe 
kommercielle samarbejdsrelationer og udvide antallet at mulige trænings anlæg i Danmark. 

Sekretatiatet vil ved kommende bestyrelsesmøder gennemgå Dansk Atletiks forskellige projekter, således at 
bestyrelsen får et dybere indblik i forbundets projekter.  

KM orienterede om de forskellige politiske foraer som han indgår i som formand for Dansk Atletiks bestyrelse.  
 

5. Status ny strategiaftale med DIF  

BJ gennemgik den fremtige strategiproces ifht. DIF. Dansk Atletik skal frem til udgangen af 2021 sammen med DIF 
udarbejde en strategiaftale, der udstikker retningen for Dansk Atletiks arbejde fra 2022 og 3 år frem. Stategiaftalen 
vil danne baggrund for tildeling af de økonomiske midler til Dansk Atletik i perioden.  Der er tre hovedområder 
som DIF i deres politiske program har bestluttet, skal være fokus på i den kommende strategiperiode.  

• Sammen om idræt 
• Fremtidens idræt for børn og unge 
• Idrætten tager ansvar 
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De tværgående værktøjer som DIF lægger op til skal understøtte disse indsatsområder er, digital udvikling, 
kommercielt samarbejde og samarbejde i idrætten.  

Digitalisering handler om at idrætten skal arbejde med datadrevne beslutninger. Vi skal øge samarbejdet med 
kommerciellet partnere og vi skal øge samarbejdet i idrætten i det hele taget.   

Derudover skal Dansk Atletik generelt arbejde med at skabe øget robusthed i administrationen og i bestyrelsen. 

6. Drøftelse af oplæg til Dansk Atletiks ”Must Win Battles”  

Bestyrelsen har siden 2019 arbejdet med at få defineret fremtidens ”Must win battles” for Dansk Atletik. I juni 
2020 blev der afholdt en workshop med deltagelse af ledelsen i sekretariatet og bestyrelsen. Det hele er blevet 
skrevet sammen af TP som præsentede sammenskrivningen på mødet.  

Bestyrelsen havde en god og konstruktiv dialog om det sammenskrevne materiale.  Med udgangspunkt i dialogen 
vil der blive foretaget mindre sproglige tilretninger. Herefter vil strategi og Must Win Battles blive præsenteret på 
årsmødet.  

Der var enighed i bestyrelsen om, at det fremsendte materiale havde samlet bestyrelsens  mange input fra juni på 
en god og overskuelig måde. 

7. Årsmøde 2020 den 25. oktober 2020 

Bestyrelsen har besluttet, at der til årsmødet skal fremlægges oplæg til korrigeret kontingentstruktur. Ud fra de 
fremsendte cases, havde bestyrelsen en dialog om hvordan der kan sikres tilslutning til forslaget.  Forslag til  
ændret kontingentmodel ville være fremsat til årsmødet uanset underskuddet fra VM Cross og situationen ifm. 
coronaen. Coronaen har netop understreget behovet for at ændre DAF’s financieringsmodel, da DAF hidtil har 
skabt ekstraindtægter på events.  

HN gennemgik det foresløbige rammebudget for 2021. Budgettet bygger på usikre forudsætninger, da op til 60% 
af de budgetterede indtægter kommer fra usikre finansieringskilder. I budgettet er indarbejdet effekten af de 
afskedigelser, som er varslet i udgangen af august 2020.  

 
8. Eventuelt  

Der var ikke noget under eventuelt. 

 

 


